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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2023/24:356 Vapenamnesti

Vid fyra tillfällen har Sverige haft en så kallad vapenamnesti. Då har 
möjligheten funnits att lämna in illegala vapen till polisen utan att få något 
straff. Vid ett tillfälle hösten 2018 fanns också möjligheten att lämna in illegala 
explosiva varor utan påföljd.

Flertalet partier har vid olika tillfällen förespråkat en ny vapenamnesti, och 
detta har även skett de senaste åren, dels från de nuvarande 
oppositionspartierna, dels de nuvarande regeringspartierna Liberalerna och 
Kristdemokraterna.

Den senaste gången en vapenamnesti genomfördes var våren 2018. Då 
samlades omkring 10 000 vapen in. Det var vapen som polisen inte tidigare 
hade koll på och som kunde förstöras.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Kommer ministern och regeringen att initiera en vapenamnesti under 
innevarande mandatperiod?

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-07
Besvaras senast
2023-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


